
Mezinárodní rozměr demonstrace na
Václaváku: Návštěva přijela. „Svobodu!“
znělo Václavákem. Pekarová zesměšněna.
Stěžovala si v Německu, teď se jí to vrátilo
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ČESKO: K účastníkům demonstrace na Václavském náměstí promluvila také německá
europoslankyně Christine Andersonová (Alternativa pro Německo). V Den české státnosti,
28. 9., lidem sdělila, že opět musejí bojovat za svou svobodu.

Foto: repro foto Facebook
Popisek: Europoslankyně AfD Christine Anderson na demonstraci na Václavském náměstí

Německou europoslankyni Christine Andersonovou na Václavském náměstí přivítaly tisíce účastníků
demonstrace nazvané Česká republika na prvním místě. Politička byla dojata.

„Z celého srdce mě těší, že jste tu vytvořili tak nádhernou atmosféru. Začínám věřit, že budete opět
svobodní… Věřím, že nakonec všichni zvítězíme,“ zvolala do hromového potlesku. „Všichni jsme tu
proto, abychom bojovali za svobodu,“ volala poslankyně.

„Svobodu, svobodu, svobodu,“ odpověděl dav.

„Svobodu,“ volala europoslankyně v českém jazyce s úsměvem do davu. A vyjádřila, že má pochopení
pro naštvání lidí. „Protože tu není svoboda prakticky v ničem,“ prohlásila německá politička. „Mám
na vás jedinou otázku. Umíte a chcete za tu svobodu bojovat?“ ptala se.

„Ano,“ odpověděl ji hromovým zvoláním a pískáním dav.

„Možná je to jedna z posledních možností, jak o svobodu bojovat,“ varovala všechny německá
europoslankyně. „Nesmíme zůstat zavřeni ve vězeních, která nám vlády vytvářejí. My všichni
musíme bojovat za svá práva a svobody, žádná vláda to za nás neudělá,“ apelovala na účastníky
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demonstrace europoslanykně.

„Svoboda, svoboda, svoboda,“ odpověděl dav hromovým voláním.

„A víte co, já ve vás vidím tu sílu. My všichni zvítězíme,“ ujistila všechny.

Zdůraznila, že Evropa bude opět svobodná. Až promluví evropské národy tak, jak to cítí ve svých
duších. Stejně jako promluvily před třiceti lety. Dnes je podle jejího názoru třeba bojovat znovu. Za
budoucnost všech, i dnešních dětí.

„Děkujem, děkujem, děkujem,“ odpověděli německé europoslankyni demonstranti.

Ou! Pekarová zesměšněna. Stěžovala si v Německu, teď se jí to vrátilo

Demonstrace na Václavském náměstí je v plném proudu. A největší aplaus měla výzva k
odstoupení Markéty Pekarové Adamové. Přednesl ji v rámci kolečka zahraničních hostů
Petr Bystroň, poslanec Bundestagu. Podle něj pražské demonstrace s úctou sledují
statisíce Němců.

Foto: Screen Facebook

Blok zahraničních hostů začal politický analytik Jan Baránek ze Slovenska. „Povím vám tajemství:
Stát jste vy,“ pozdravil náměstí. Politici se sice chovají jako v čase Ludvíka čtrnáctého, který věřil, že
stát je on, ale z tohoto omylu je třeba je vyvést.

„Oni se tváří, že my jsme jen statisti. A oni z nás udělali kolonii. Jen kolonie může vyrábět elektřinu
za padesát euro a kupovat si ji zpátky za osm set,“ vyvolal aplaus náměstí.

28. října, kdy má být další Václavák, proto bude paralelně s pražskou demonstrací i protest
„Slovensko na prvním místě“ v Bratislavě.

Bystroň: Nějaká paní Pekarová jela za vaše peníze do Berlína…

Německo reprezentoval poslanec Bundestagu za AfD Petr Bystroň. Podle něj první „Václavák“
sledovaly statisíce Němců a vnímají pražské demonstrace jako naději pro celou Evropu.



I na něj prý tlačili, že na tuto demonstraci chodit nemá, protože tam budou „ruští švábi“. Ale on jim
vzkázal, že už ho tyhle nálepky nebaví a nebude.

Základní politické dělení dneška podle něj není na pravici a levici. Dnes je hlavní dělení na populisty,
kterým se vysmívají, a globalisty, kterým se tak ani neříká. Populisté jsou očerňováni, posílají na ně
kontroly, Donaldu Trumpovi ničí rodinu,“ vyprávěl.

Zastavit to však nedokážou. „Tyhle demonstrace jsou jenom začátek. Cesty populistů vedou do
parlamentu,“ vyvolal jásot.

Můžou říkat, že jsme fašisti nebo Putinova kolona, ale bude jim to k ničemu, jak ujistil.

Vyprávěl o paní Pekarové Adamové, o které prý zjistil pouze to, že má v názvu strany preference 0,9.
Ta si nedávno v Berlíně stěžovala, že česko- německé vztahy navazuje právě pan Bystroň.

Jeho výzva ať Markéta Pekarová Adamová podá demisi si vysloužila nejdelší potlesk odpoledne.

Následovala jej britský aktivistka, která dokázala v Londýně přivést na demonstraci padesát tisíc lidí.
Podle ní je inspirací pro celou Evropu, co čeští protestující během několika týdnů dokázali.

„Teď pojedu domů a všem v Londýně řeknu, že od českých aktivistů se mají co učit. Vy jste dokázali,
že i v nejtěžších dobách se dá zvednout a jít,“ rozloučila se.

Následoval host s Německa, který za poslední dva roky uspořádal čtyřicet demonstrací a hovořil o
tom, že problémem nejsou národy, ale „internacionální fašismus“.

„Tihle fašisté nepočítali s lidmi. Ani s vámi, ani s námi. Ale my to s nimi skončíme,“ ujistil. Stále se jej
prý ptají, kdy demonstrace skončí. A jeho odpověď je, že neskončí demonstrace, nýbrž oni.
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